
Ganløse Fitness Klubs Generalforsamling blev afholdt i mødelokalet i Ganløsehallen, torsdag 7. marts kl. 
19.30 

 

Tilstede var: Patrick, Peter, Stig, Jonathan, Martin, Erik.  

Afbud fra bestyrelsen: Monica  

Derudover var 5 tilhørere mødt op. Der blev serveret en forfriskning. 

 

Dagsordenen for generalforsamlingen var: 

 
1 Valg af dirigent. 
2 Valg af stemmetællere. 
3 Bestyrelsens beretning.   
4 Fremlæggelse og godkendelse af klubbens regnskab. 
5 Fremlæggelse af klubbens budget for kommende regnskabsår og fastsættelse af kontingent.   
6 Behandling af indkomne forslag.                  
7 Valg    

 Valg af formand for to år (lige år). 
 Valg af kasserer for to år (ulige år).   
 Valg af mindst 1 bestyrelsesmedlem for to år (ulige år). 
 Valg af mindst 2 bestyrelsesmedlemmer for 1 år (lige år).  
 Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen for et år.  
 Valg af 1 revisor og 1 revisorsuppleant for et år. 

 8 Eventuelt. 
 

Referat i henhold til dagsordenen: 

Ad. 1+2 Martin blev valgt som dirigent og stemmetæller. 

Ad. 3 Bestyrelsens beretning  

Peter oplyste at der i 2023 er afholdt 3 bestyrelsesmøder. Derefter meddelte Peter, at den helt store udfordring i 
2023 har været gulvskaden i træningslokalet, hvor det lykkedes bestyrelsen at få kommunen til at betale for den 
nye gulvbelægning, hvilket bestyrelsen er meget glade for. 

Derefter oplyste, at Patrick er blevet nyt medlem af bestyrelsen. 

Peter gav derefter en kort orientering om hvad der er sket i løbet af 2023:  

 Lagt vejledning på hjemmesiden til at guide nye medlemmer 
 Øgede åbningstider efter aftale med kommunen 
 Givet medlemmerne mulighed for at købe et gæstepas for 30 kr. 
 Fået malet lokalet. 
 Optimeret elkablerne i lokalet 
 Skiftet lyskilder. 
 Indkøbt nyt udstyr (Airbike, vendingmachine og Stairmaster) 

 

Ad. 4 Fremlæggelse og godkendelse af regnskab 

Stig gennemgik regnskabet, som herefter blev godkendt 



Ad. 5 En tilhører gjorde bestyrelsen opmærksom på en fejl i budgettet. Hvorefter fejlen blev rettet og budgettet 
godkendt. Budgettet vil nedskrive klubbens aktiver, idet indkøb af maskine(r) udgør en stor del. 

Kontingent i 2024 fastsat til 700kr. henset til tvivl om dato for åbning efter gulvskade. Kontingentet for 2025 vil 
fortsat være 750 kr. 

Ad. 6 Ingen indkomne forslag 

Ad. 7  

Valg af formand for to år (lige år). Peter blev genvalgt 
Valg af kasserer for to år (ulige år). Ikke valg i år 
Valg af mindst 1 bestyrelsesmedlem for to år (ulige år). Ikke valg 
Valg af mindst 2 bestyrelsesmedlemmer for 1 år (lige år). Martin og Jonathan blev genvalg  
Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen for et år. Søren Bach og Flemming Pradel blev valgt 
Valg af 1 revisor og 1 revisorsuppleant for et år. Anders Ibsen og Thomas Moltsen blev genvalgt 
 

Ad. 8 Intet 

 

 


